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Protokół Nr XLII/2018 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 29 marca 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1320 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów.  

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XLII Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Annę Żebrowską 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, radnych, 

przedstawicieli miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, 

przewodniczących ZO, Panią Bibianę Mossakowską Honorowego Obywatela 

Miasta Ciechanów, przedstawicieli mediów, oraz wszystkich zgromadzonych 

osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Głos zabrała Pani Anna Cicholska Poseł na Sejm RP. 

Głos zabrał pan Robert Kołakowski Poseł na Sejm RP. 

Głos zabrał Pan Andrzej Kamasa Dyrektor Specjalistycznego Szpitala 
Wojewódzkiego w Ciechanowie. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 
Ciechanów. 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska złożyła wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 20 w sprawie przyjęcia 

rezygnacji z Członka Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miasta 

Ciechanów. 

Głosowanie: 

Za   - 21 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad w całości: 
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Za   - 21 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań powierzonych gminie w zakresie wspiera-

nia  rodzin w roku 2017 (ustawa o wspieraniu rodzin i systemie pieczy za-

stępczej)  -  druk Nr 1 

6. Informacja o działalności MOPS za 2017 rok – druk Nr 2 
7. Sprawozdanie z realizacji programów współpracy Gminy Miejskiej Ciecha-

nów z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2017 

rok  – druk Nr 3 

 

8. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej  

      Ciechanów  – druk Nr 4x 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018  – druk Nr 5x 

 

3/ w sprawie  emisji obligacji komunalnych – druk Nr 6 

 

4/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla województwa mazowieckiego 

       – druk Nr 7 

 

5/ w sprawie statutu Żłobka Miejskiego w Ciechanowie– druk Nr 8 

 

6/ w sprawie przystąpienia  jako Partner do realizacji projektu pn: ”Pomocna 

dłoń – usługi opiekuńcze PCK dla osób niesamodzielnych”– druk Nr 9 

 

7/  w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Ciechanów konsultacji  

      społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2019r. - druk Nr 10xxx 

 

8/ w sprawie  podziału Gminy Miejskiej Ciechanów na okręgi wyborcze, usta-

lenia  ich granic i numerów oraz  liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym  -    druk Nr 11 

 

9/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego  

      nieruchomości – druk Nr 12            
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10/ w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres  

       powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na  

       odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

      – druk Nr 13        

 

11/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 14 

 

12/ w sprawie ustalenia wzoru wniosku o nadanie Honorowego Obywatelstwa  

       Gminy Miejskiej Ciechanów  - druk Nr 15 

 

13/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

       Problemów Alkoholowych dla  miasta Ciechanów na 2018 rok – druk Nr 16 

 

14/ w sprawie Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Ciechanowie oraz opłat 

za korzystanie z cmentarza komunalnego i urządzeń cmentarnych – druk Nr 

17x 

 

15/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powia-

towi Ciechanowskiemu – druk Nr 18 

 

16/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powia-

towi Ciechanowskiemu – druk Nr 19 

 

17/ w sprawie przyjęcia rezygnacji z Członka Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu Rady Miasta Ciechanów - druk Nr 20 

 

  9.    Interpelacje. 

10.    Czas dla Zarządów Osiedli.                             

11.    Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

12.   Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka       

        wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

            13.   Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 
 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zapoznała się z protokołem z poprzed-

niej sesji, odzwierciedla on przebieg obrad. 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 
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Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

Pan  radny Zdzisław Dąbrowski zapytał o remont ul. Bojanowskiego. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że modernizacja ulicy 

się odbędzie, podpisana jest umowa na bieżące utrzymanie dróg. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z realizacji zadań powierzonych gminie w zakresie wspie-

rania  rodzin w roku 2017 (ustawa o wspieraniu rodzin i systemie pieczy zastęp-

czej)  -  druk Nr 1 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag 

 

Pkt. 6. Informacja o działalności MOPS za 2017 rok – druk Nr 2 

 

Pan radny Marek Rutkowski poinformował, że w sprawozdaniach jest bardzo 

wiele znaczących informacji wskazujących na istotne tendencje. Ze sprawozdania 

wynika, że zmniejszyła się liczba rodzin korzystających z pomocy społecznej z 

1499 na 1430. Liczba osób objętych pomocą finansową i w naturze również się 

zmniejszyła, jak też liczba rodzin objętych pracą socjalną. Wśród rodzin 

korzystających z pomocy społecznej spada liczba rodzin z dziećmi, natomiast 

wzrasta liczba rodzin niepełnych oraz rodzin emerytów i rencistów. 

Najliczniejszą grupę rodzin korzystających z pomocy społecznej stanowią 

rodziny z 1 dzieckiem oraz z 2 małoletnich dzieci. Nieprawdziwe jest zatem 

stwierdzenie, że pomoc społeczna jest skierowana przede wszystkim do rodzin 

wielodzietnych, których rodzice to ludzie mało odpowiedzialni, liczący jedynie 

na pomoc społeczną. Cieszy fakt, że liczba osób objętych kontraktami socjalnymi 

zwiększyła się z 56 do 81, celem kontraktu jest przezwyciężenie m.in. trudnej 

sytuacji życiowej osoby lub rodziny. Zwiększyła się liczba alkoholizmu i 

narkomanii, a także przemocy w rodzinie. W związku z tym może warto powrócić 

do idei zorganizowania ośrodka wsparcia dla ofiar przemocy domowej. 

Sprawozdanie zawiera bardzo ważne fakty dotyczące finansowania zadań 

społecznych. Cieszy fakt, że fundusze zwiększyły  się on 27 mln zł w porównaniu 

z rokiem 2015. Najważniejszą rolę odegrało świadczenie 500+. Pan radny złożył 

podziękowania dla pani dyrektor MOPS oraz pracowników za poświęcenie i 

zaangażowanie oraz za gorliwą i ofiarną pracę.  

Pkt. 7. Sprawozdanie z realizacji programów współpracy Gminy Miejskiej Cie-

chanów z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2017 

rok  – druk Nr 3 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag 

Pkt. 8. Projekty uchwał. 
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1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciecha-

nów  – druk Nr 4x 

 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński dokonał wprowadzenia do tematu. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Pan radny Jerzy Racki odniósł się do wprowadzenia do planu dotacji podmiotowej 

w kwocie 200 tys. zł dla szpitala, a kilkakrotnie padały na sali pytania dotyczące 

nadzoru nad przychodnią, w której przyjmuje lekarz rodzinny, gdzie przyjmowani 

są ludzie po całonocnym staniu w kolejce po numerek. W drugiej sprawie pan 

radny zapytał dlaczego szpital ciechanowski nie startował w ubiegłym roku w 

konkursie NFZ dotyczącego doraźnej nocnej pomocy stomatologicznej. Pan 

radny wyraził zadowolenie z kwoty 970 tys. zł zwiększenia planu na utrzymanie 

dróg. Pan radny poruszył kwestię zagospodarowania terenu wokół SP Nr 7 na cele 

sportowo – rekreacyjne. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski odniósł się do budowy wschodniej obwodnicy 

miasta i poprosił o uwzględnienie podczas budowy sytuacji w pobliżu giełdy 

samochodowej i wprowadzenia rozwiązań komunikacyjnych, które pozwoliłyby 

bezkolizyjnie wyjechać z tej części miasta. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   
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16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 568/XLII/2018. 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018  – druk Nr 5x 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
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21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 569/XLII/2018. 

 

3/ w sprawie  emisji obligacji komunalnych – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 570/XLII/2018. 
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4/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla województwa mazowieckiego – 

druk Nr 7 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 571/XLII/2018. 

 

 

 

5/ w sprawie statutu Żłobka Miejskiego w Ciechanowie– druk Nr 8 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 
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1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 572/XLII/2018. 

 

 

6/ w sprawie przystąpienia  jako Partner do realizacji projektu pn: ”Pomocna dłoń 

– usługi opiekuńcze PCK dla osób niesamodzielnych”– druk Nr 9 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 573/XLII/2018. 

 

7/  w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Ciechanów konsultacji społecz-

nych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2019r. - druk Nr 10xxx 

 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński dokonał wprowadzenia do tematu. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Pani radna Bogumiła Rybacka złożyła podziękowania dla mieszkańców, którzy 

bardzo aktywnie włączyli się w kształtowanie nowego regulaminu do 

przeprowadzenia budżetu obywatelskiego w przyszłym roku. Większość zmian 

została zawarta. Pani radna apelowała, aby budżet obywatelski odbył się 

wcześniej a nie podczas wakacji. 
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Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek o przyjęcie stanowiska w sprawie 

niezgłaszania przez radnych projektów do budżetu obywatelskiego w roku 2018. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 574/XLII/2018. 

 

 

8/ w sprawie  podziału Gminy Miejskiej Ciechanów na okręgi wyborcze, ustalenia  

ich granic i numerów oraz  liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wy-

borczym  -    druk Nr 11x 
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Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska odczytała wniosek złożony przez 
grupę radnych do projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Pan Janusz Pągowski radca prawny poinformował, że jest to 
traktowane jako poprawka do tego projektu uchwały, w zależności głosowania 
nad poprawką później powinna być głosowana cała uchwała. 

Pan radny Mariusz Stawicki nie do końca zrozumiał intencje pana mecenasa, 
wcześniej było opracowane że projekty uchwał z x nie są głosowane, x jest 
rozumiana jako forma autopoprawki i uznane, jest to jako autopoprawka, skoro 
został przegłosowany porządek obrad z x, to x stanowi w tym momencie podstawę 
procedowania. Skoro to nie jest autopoprawka to powinien zostać złożony inny 
projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Pan Janusz Pągowski radca prawny poinformował, że są tu dwa 
konkurencyjne projekty uchwał. Uchwala dotycząca podziału gminy na okręgi 
wyborcze może być podjęta tylko na wniosek Prezydenta i jeśli tak to należałoby 
traktować konkurencyjny projekt jako autopoprawkę do projektu uchwały, a nie 
jako oddzielny projekt i nie można podjąć dwóch uchwał w tej samej sprawie. 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że pan prezydent uwzględnił wniosek 
złożony przez radnych w związku z tym procedowany jest projekt uchwały na 
druku 11x. 

 

Pan radny Mariusz Stawicki poinformował, że jest to projekt uchwały, który 
radnych troszkę zaskoczył, który radni otrzymali rano. Na komisji oświaty 
pojawiły się sugestie, że być może ta zmiana jest sensowna. Trzeba pamiętać, że 
każda zmiana polegająca na pomniejszeniu ilości mandatów w okręgu 
wyborczym powoduje taki skutek, że zmniejsza się szansa na wprowadzenie 
radnego przez małe komitety wyborcze. 

Pani radna Bogumiła Rybacka poinformowała, że w wyliczenia norma 
przedstawicielstwa była bardziej sprawiedliwa i logiczna przy podziale na 4 
okręgi, dlatego pani radna zwróciła na to uwagę podczas komisji oświaty, 
protestów to nie wywołało. 

Pan Prezydent poinformował, że ustawodawca zrezygnował z okręgów 
jednomandatowych, w związku z tym ze strony ratusza była taka wola, aby 
powrócić do systemu, który był przed jednomandatowymi okręgami. Pan 
prezydent nie chciał robić żadnych sztucznych zmian ze strony ratusza, natomiast 
decyzja w tej sprawie jak najbardziej należy do radnych i ta propozycja związana 
z 4 okręgami jest przez pana prezydenta jak najbardziej akceptowana. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
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5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 575/XLII/2018. 

 

9/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nie-

ruchomości – druk Nr 12            

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   



14 
 

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 576/XLII/2018. 

 

10/ w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpie-

nie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 

13        

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   
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12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 577/XLII/2018. 

 

11/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 14 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   
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18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 578/XLII/2018. 

 

 

12/ w sprawie ustalenia wzoru wniosku o nadanie Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Miejskiej Ciechanów  - druk Nr 15 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
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21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 579/XLII/2018. 

 

13/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-

blemów Alkoholowych dla  miasta Ciechanów na 2018 rok – druk Nr 16 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 580/XLII/2018. 
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14/ w sprawie Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Ciechanowie oraz opłat 

za korzystanie z cmentarza komunalnego i urządzeń cmentarnych – druk Nr 17x 

Pan radny Stanisław Talarek poinformował, że w dzisiejszej zmianie regulaminu 

próbuje się wprowadzić kolejne niekorzystne rozwiązania, ma być wprowadzony 

zapis, że każdy kto wykupi plac pod pieczarę będzie musiał ją wybudować w 

ciągu miesiąca. Zdaniem pana radnego jest to rozwiązanie niekorzystnie dla 

mieszkańców. Tak krótki czas uniemożliwi osobom mniej zamożnym wykupienie 

placu, ponieważ nie wszystkich stać na to, aby w ciągu miesiąca wybudować 

pieczarę i spełnić warunki regulaminu. Niezbędny jest dłuższy czas, aby można 

było zgromadzić środki. Pan radny domaga się, aby czas na wybudowanie 

pieczary był znacznie dłuższy np. w Przasnyszu jest to okres 6 miesięcy. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski nieobecny   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek   x 

21. Marcin Żebrowski x   
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Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i 1 wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 581/XLII/2018. 

15/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Ciechanowskiemu – druk Nr 18 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski nieobecny   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 582/XLII/2018. 

Głos zabrał Pan Prezydent Miasta Krzysztof Kosiński (materiał stanowi załącznik 

do protokołu w postaci projektu uchwały) 
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Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

16/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Ciechanowskiemu – druk Nr 19 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski nieobecny   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 583/XLII/2018. 

17/ w sprawie przyjęcia rezygnacji z Członka Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Rady Miasta Ciechanów - druk Nr 20 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 
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1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik   x 

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i 1 wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 584/XLII/2018. 

Radny Zenon Stańczak złożył wniosek formalny o przesunięcie stanowiska w 

sprawie powstrzymania się od składania projektów do Budżetu Obywatelskiego 

w roku 2018 na następną sesję RM. 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska odczytała stanowisko złożone 

przez radnego Jerzego Rackiego w sprawie powstrzymania się od składania 

projektów do Budżetu Obywatelskiego w roku 2018. 

Głosowanie: 

Za   - 11 

Przeciw  - 7 
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Wstrzymało się - 2 

Stanowisko zostało przeniesione na następną sesję. 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 20 minut przerwy. 

Pkt. 9. Interpelacje 

Pan radny Marcin Żebrowski w pierwszej interpelacji zapytał jaka jest kwota 

budowy i wykończenia samego centrum nauki w podziale na środki własne i 

pozyskane, jakie jest planowane zatrudnienie w powstałej placówce ilość i nazwy 

etatów, jakie są planowane koszty z podziałem na pensje pracowników i pozostałe 

koszty związane z zatrudnieniem oraz czy władze miasta przed rozpoczęciem 

inwestycji starały się pozyskać środki w ramach programu SOWA? 

W drugiej interpelacji pan radny nawiązał do zakończenia działalności przez 

firmę PKS w Ciechanowie i zapytał czy władze miasta mają w planach 

prowadzenie rozmów z władzami powiatu lub województwa, aby postarać się 

znaleźć rozwiązanie tego problemu. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o remont chodnika i jezdni 

w ul. Wyzwolenia w części za skrzyżowaniem z ulicą Spółdzielczą w kierunku 

stacji PKP. 

W kolejnej interpelacji pan radny poruszył kwestię kamienicy przy ul. 

Warszawskiej 18 i zapytał czy planowane jest upamiętnienie przedwojennej 

społeczności mieszkańców Ciechanowa żydowskiego, pochodzenia której 

członkiem był Hersz Painko np. poprzez stałą wystawę poświęconą społeczności 

żydowskiej? Czy próbowano skontaktować się w sprawie ewentualnego patronatu 

i merytorycznej pomocy z Ministerstwem Kultury, Warszawską Gminą 

Żydowską, Żydowskim Instytutem Historycznym lub Fundacją Ochrony 

Dziedzictwa Żydowskiego? 

W ostatniej interpelacji pan radny poruszył kwestie Cmentarza Żydowskiego, 

który znajduje się na terenie osiedla Aleksandrówka i zapytał czy jest planowana 

przy współpracy z Fundacją Ochrony Dziedzictwa Żydowskiego jakaś forma 

zagospodarowania cmentarza i jaki jest stan rozpoczętej współpracy z Fundacją? 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 
naprawę nawierzchni jezdni przed skrzyżowaniem ul. Wojska Polskiego z ul. 
Pułtuską. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą w sprawie ograniczonej 
liczby miejsc parkingowych przy ul. Warszawskiej 47.  

Pan radny Michał Jeziółkowski zwrócił się z prośbą o podjęcie działań mających 
na celu wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Borodzicza. 

Pan radny Robert Adamiak zwrócił się z prośbą, aby przy modernizacji ul. 

Kargoszyńskiej uwzględnić wykonanie wjazdu od strony ul. Kargoszyńskiej do 

bloku  przy ul. Asnyka 35. 
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Pan radny Leszek Goździewski zwrócił się z prośbą o położenia nakładki 

asfaltowej na ul. Powstańców Wielkopolskich na odcinku od wyjazdu ze szpitala 

do łącznika pętli miejskiej.  

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o położenie nowego chodnika w rejonie 

bloku nr 13 wiodącego do placu zabaw. 

Pan radny Marek Rutkowski zwrócił się z prośbą o uporządkowanie terenu przy 

ul. Nadfosnej 3. 

W kolejnej interpelacji pan radny zainterpelował o uporządkowanie terenu przy 

ul. Nadfosnej 7, a także zamontowanie lamp po stronie podwórka. 

Pani radna Bogumiła Rybacka zainterpelował o powołanie w Ciechanowie 

Społecznej Rady do spraw estetyki. 

Pan radny Mariusz Stawicki zainterpelował o rozważenie przez ZKM zmiany 

przebiegu linii autobusowej nr 2. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał czy samorząd miejski podjął kroki, aby 

znaleźć rozwiązanie problemu likwidacji PKS w naszym mieście. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik zainterpelował o powołanie w ramach struktur 

urzędu nowej funkcji tzw. ogrodnika miejskiego. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zwrócił się z wnioskiem o 

wyremontowanie, dostosowanie już istniejących lub ustawienie nowych masztów 

w celu ekspozycji flagi państwowej w przestrzeni publicznej Ciechanowa, tj. 

obligatoryjnie w każdej placówce oświatowej należącej do gminy w trybie stałym, 

całorocznym. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał czy na linii gmina – starostwo były lub 

będą prowadzone rozmowy na temat zatrudnienia części nauczycieli 

dotychczasowych gimnazjów w szkołach ponadgimnazjalnych. 

 W kolejnej kwestii pan radny zainterpelował o rozważenie możliwości 

zainstalowania urządzeń integracyjnych na największych i najpopularniejszych 

placach zabaw ciechanowskich osiedli. 

W następnej interpelacji pan radny poprosił o wskazanie gruntów gminnych, które 

brane są pod uwagę do wybudowania mieszkań w ramach programu rządowego 

„Mieszkanie Plus”. Pan radny zawnioskował o przygotowanie i przeprowadzenie 

wśród mieszkańców ankiety z zapytaniem, jaką opcją wynajmu czy wynajmu z 

docelowym wykupem mieszkania byliby zainteresowani. 

 W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o zainteresowanie 

odpowiednich organów nadzoru budowlanego zdewastowanymi 

nieruchomościami w mieście tzw. pustostanami, które swoim wyglądem szpecą 

miasto. 
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Pan radny Zdzisław Dąbrowski zwrócił się z zapytaniem z jakiego powodu nie 

ma miejsc postojowych dla osób niepełnosprawnych przy cmentarzu 

komunalnym od strony ul. Gostkowskiej. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz w pierwszej interpelacji zwróciła się z 

prośbą dotyczącą wsparcia ciechanowskiego oddziału TPD w organizacji 

jubileuszu 100 – lecia TPD w Polsce. 

W drugiej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą dotyczącą aplikacji na 

urządzenia mobilne pod nazwą Miejscowy Patriota i włączenia naszej gminy w 

ten projekt. 

W kolejnej interpelacji pani radna zawnioskowała o zakaz wjazdu w zabytkową 

część ul. Sienkiewicza pojazdów o masie całkowitej powyżej 8 t. 

Pani radna zainterpelowała również o uprzątnięcie i naprawę ul. Działkowej. 

 W ostatniej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o remont budynku przy 

ul. Sienkiewicza 146. 

 

Pkt. 11. Zapytania i wolne wnioski 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek o przygotowanie projektu uchwały 

dotyczącej ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży. Pan radny postuluje, aby 

ograniczenia dotyczyły sprzedaży prowadzonej między godziną 22.00 a 6.00. Pan 

radny ponadto zaproponował rozważenie ustalenia, w drodze uchwały, 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych odrębnie dla 

poszczególnych jednostek pomocniczych gminy, czyli osiedli. 

Pan radny Robert Adamiak zwrócił się z wnioskiem dotyczącym uzupełnienia 

ubytków w jezdni w ul. Wyspiańskiego. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik zapytał dlaczego przedstawiciele środowiska 

artystycznego nie zostali dopuszczeni do głosu. 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że przedstawiciele środowiska 

artystycznego zostali zaproszeni na następną sesję Rady Miasta Ciechanów. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła podziękowania za przystąpienie 

do budowy ul. Kwiatowej, a także zawnioskowała o powołanie osoby, która by 

koordynowała sprawy zieleni miejskiej w mieście. 

Głos zabrał Pan Zygmunt Trziszka mieszkaniec Ciechanowa w sprawie 

bezpieczeństwa szczepień na HPV. 

Pkt. 12.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka  wpłynęła 

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   
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Pani Przewodnicząca poinformowała, iż wszelka korespondencja, która wpły-

nęła do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

Pkt. 13.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 

komisji i sesję na miesiąc kwiecień. Radni nie wnieśli sprzeciwu do 
zaproponowanego terminarza na miesiąc kwiecień. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XLII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 11.04.2018r. 

 

 


